

No. 8971. CONVENTION BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND THE GOVERNMENT OF ISRAEL REGARDING LEGAL PROCEEDINGS IN CIVIL AND COMMERCIAL MATTERS. SIGNED AT LONDON ON 5 JULY 1966¹

N° 8971. CONVENTION ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET LE GOUVERNEMENT DE L'ÉTAT D'ISRAËL CONCERNANT LES ACTES DE PROCÉDURE EN MATIÈRE CIVILE ET COMMERCIALE. SIGNÉE À LONDRES LE 5 JUILLET 1966¹

TERRITORIAL APPLICATION

Notification effected with the Government of Israel on:

15 February 1984

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(In respect of the Isle of Man. With effect from 15 March 1984.)

With the following declaration:

In relation to Article 3 (4) (c), the language acceptable in the Isle of Man for the purposes of the Convention is English.

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 12 April 1990.

APPLICATION TERRITORIALE

Notification effectuée auprès du Gouvernement israélien le :

15 février 1984

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

(A l'égard de l'île de Man. Avec effet au 15 mars 1984)

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

En ce qui concerne l'article 3.4.c), l'anglais est la langue acceptable dans l'île de Man aux fins de la Convention.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 12 avril 1990.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 630, p. 189, as well as annex A in volume 880.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 630, p. 189, et annexe A du volume 880.